
 

ZPRÁVA 
Okresní kontrolní a revizní rady OSH Plzeň sever  

Shromáždění představitelů sborů 11. 11. 2023 Kozolupy 

 
 

     Dámy a pánové, vážení hasiči, vážení hosté, 

    dovolte mi, abych Vás pozdravil jménem okresní kontrolní a revizní rady 

našeho okresního sdružení a přednesl zprávu o činnosti rady za uplynulé období. 

 

    Kontrolní a revizní rada pracovala ve složení: Eduard CÍZL – předseda, Ing. 

Jan HADINGER, p. Jaromír BECH, paní Marie SEVEROVÁ a Ing. Jaroslav 

MATOUŠEK. Účast členů rady nebyla vždy stoprocentní, ale nepřítomní 

členové byli vždy řádně omluveni, převážně z pracovních a zdravotních důvodů. 

 

   V letošním roce jsme měli 4 jednání. První bylo 7.3. kdy jsme kontrolovali 

hospodaření za rok 2022, odvody členských příspěvků a inventarizaci majetku 

OS. O tom jsem Vás již informoval na jarním shromáždění 25. 3. v Hromnici. 

 

   Další jednání proběhla 10.5. ,14.6. a 18.9. Pro letošní rok máme naplánována 

jednání ještě 15.11. a 13.12. 

 

   Pravidelným bodem každého jednání je kontrola všech účetních dokladů, 

výpisů z účtu, pokladních dokladů, faktur a příkazů k úhradě a správnost jejich 

účtování. Při těchto kontrolách nabyly zjištěny nedostatky. Vše je řádně 

zaúčtováno. Pravidelně rovněž kontrolujeme stav finančních prostředků na účtu 

a stav peněz v pokladně. Poslední kontrolu jsem provedl při jednání výkonného 

výboru dne 7.11. kdy stav financí na účtu byl 701.470,- Kč, v pokladně bylo 

1000,- Kč. 

 

   Na jednání v květnu jsme se seznámili s dotací od KÚPK ve výši 489.000,- Kč 

a s podmínkami pro její rozdělení. Na červnovém jednání jsme projednali 

pravidla k rozdělení dotace na jednotlivé sbory. Podle smlouvy s KÚ musí být 

70 % celkové výše dotace rozdělena mezi sbory. K navrženým pravidlům 

neměla rada připomínky. 

   Rovněž jsme vzali na vědomí dotace z MŠMT, volnočasové aktivity a dotace 

na provoz a MTZ. 

   V této souvislosti chci připomenout povinnost podat Přehled o majetku a 

závazcích do Sbírky listin pouze datovou schránkou a to nejpozději do 31. 12. 

2023.  

 

   Na našem jednání dne 18. 9. jsme se seznámili s materiálem k diskuzi o délce 

volebního období a termínu konání příštího sjezdu. Členové rady se přiklání 

k názoru prodloužit volební období do roku 2026, volby ve sborech na valných 

hromadách 2025-2026. O výsledku této diskuze jste již byli seznámeni naší paní 

starostkou. 

 

 

 



 

 

    Dalším pravidelným bodem všech našich jednání je kontrola plnění usnesení 

z jednání výkonného výboru. Usnesení jsou průběžně plněna a rada nemá 

k činnosti VV připomínky. 

  

    V uplynulém období rada neobdržela stížnosti ani podněty k prošetření. 

  

    A nyní jako tradičně několik informací o členské základně. K 11. 11. 2023 

máme stále 14 okrsků z toho 13 má registraci, okrsek Žihle-Bílov není 

registrován. V letošním roce žádný sbor neukončil činnost tak že máme stále 

130 sborů.  

    Celkem máme 6 311 členů, to je mírný nárůst proti loňskému roku, z toho 

mladých hasičů ve věku 6 – 18 let je 1 268, dospělých hasičů je 5043 z toho 

3723 mužů a 1320 žen.   

      

  Dámy a pánové,  

  to je vše, co jsem Vám chtěl k činnosti naší okresní kontrolní a revizní rady 

říci. 

   Závěrem bych chtěl poděkovat svým kolegům za spolupráci a odpovědný 

přístup, a protože se blíží konec roku tak mi dovolte, abych Vám všem popřál 

klidné prožití závěru letošního roku a do příštího roku pevné zdraví a plno sil do 

naší další činnosti. 

      

                                                                          Děkuji Vám za pozornost. 

          

          Zpracoval:  Eduard Cízl 

        předseda  OKRR  OSH PS 

 

 

  


